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SLOVENSKO: Tých dôvodov je samozrejme ďaleko viac, v tomto článku sa sústredím na prvý z nich.

Minister obrany – dlžník

Neuveriteľné, ale je to fakt. Jaroslav Naď od 21. marca 2020 pôsobí ako Minister obrany Slovenskej
republiky. Je nominantom politickej strany (aj keď stranou sa to dá nazvať len ťažko) OĽaNO. Ako
minister obrany poberá plat cca. 5 800 EUR. O takomto plate môže bežný Slovák len snívať. Ale
podľa všetkého je to pre slovenského ministra obrany skutočne málo.

Jaroslav Naď sa totiž objavil na zozname dlžníkov Sociálnej poisťovne k 05.08.2020. Jeho
záväzok v tom čase predstavoval 953,04 EUR.

Poviete si, stane sa… . Ale keď sa stane, tak bežný človek sa snaží daný záväzok čo najskôr
vysporiadať. Lenže Jaroslav Naď očividne nie je bežným človekom, a tak jeho dlh voči Sociálnej
poisťovni k 20.01.2021 narástol na úctihodných 2 791,80 EUR.
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Je potrebné uviesť, že Jaroslav Naď tento záväzok v januári 2021 vyplatil, ale trvalo mu to polroka (aj
keď samotný dlh je oveľa starší). Daný fakt vyvoláva niekoľko otázok…

Trpí slovenský minister obrany nedostatkom financií?

Niekto si povie, že pri tom plate, čo poberá – určite nie. Z druhej strany, treba zobrať do úvahy, že
pán minister spláca hypotéku na svoj dom v Hrubej Borši. Musí platiť výživné na dve deti zo
svojho bývalého manželstva a predpokladám, že platí výživné aj na svoje najmladšie dieťa,
ktoré má so svojou expartnerkou Barbarou Túrosovou.

Okrem toho záujem vyvoláva aj jeho investícia v auguste 2019 do nehnuteľnosti v Banskej Štiavnici,
na základe ktorej nadobudol byt č. 6 v “Rozostavanom polyfunkčnom objekte OPERA”.

Nehnuteľnosť Naďa nie je zaťažená žiadnym úverom, pritom sa nachádza v objekte (Gerambovský
palác), ktorý by v prípade dokončenia prestavby patril k najlukratívnejším objektom Banskej
Štiavnice.  Od investície Naďa prešiel už nejaký čas (cca. 1,5 roka) a daný objekt je stále takmer
“ruina”. Takže môžeme hovoriť o zlej investícii.

Ak to zhrnieme, máme tu výživné na tri deti, hypotéku na dom a neúspešnú investíciu, prípadne
ďalšie záväzky. Čo znamená, že Slovensko má ministra obrany, ktorý trpí nedostatkom
financií.

Toto skrýva v sebe viaceré riziká. Veď nie nadarmo získanie bezpečnostnej previerky na stupeň
“Prísne tajné” (stupeň, ktorým musí disponovať minister obrany) vyžaduje vyplnenie veľmi
podrobného dotazníka, ktorého súčasťou je aj finančná situácia preverovanej osoby. Ak sa
preverovaná osoba nachádza v nepriaznivej finančnej situácii, tak by bezpečnostnú previerku nemala
dostať, nakoľko predstavuje bezpečnostné riziko. Takúto osobu môže jej potenciálny veriteľ
“ovládnuť” a následne ju kontrolovať. A v prípade Naďa by mal NBÚ, prípadne ďalšie zložky zbystriť
pozornosť.

Podľa vyššie uvedeného mal / má Jaroslav Naď problém uhrádzať svoje záväzky. Čo môžeme
očakávať od takého ministra? Snahu “zarobiť” pri tendroch? Poskytovanie zaujímavých utajovaných
informácií “sponzorom” (s týmto má Jaroslav Naď obzvlášť veľa skúseností)?

Čo ak minister obrany netrpí nedostatkom financií?

Ak  Jaroslav Naď disponuje dostatkom finančných prostriedkov, ale pritom polroka svoj záväzok
neriešil, tak ide o jasný prejav ignorácie svojich povinností voči štátu. Ak je to skutočne tak, tak
funkciu ministra obrany zastáva človek, ktorá má v “trúbke” svoje povinnosti, pravidlá a slovenské
zákony. Toto má byť dobrý minister?

 

Daná “kauza” má ešte aj ďalšie aspekty, napríklad či bol spáchaný trestný čin, prejav papalášizmu,
ako aj iné… Ale vyššie uvedené informácie plne postačujú.
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